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Adéu-Siau fíns 
la propera

En nom de quants heu fet pos- 
sible la revista Celré durant aquests 
quatre anys, en els que s'han publicat 
quinze números, voldria fer arribar unes 
paraules de recolzament per la nova 
etapa que ja en aquesta s'inicia, com 
podeu observar pels canvis que hi han 
hagut en aquest número.

La única cosa que no será canvi 
és el nom (El Celré) que considerem, és el 
més adient, ja que com sempre hem dit 
representa un nom molt nostre. El riu 
Celré neix i mor dins el nostre Municipi, 

r— i la gent sembla que en general, l'ha 
acceptat amb molt bon grat..

La tónica general de la revista 
continua igual, s'ha canviat la tipografía 
per donar-li una imatge més dinámica, 
cree que aquesta darrera etapa de la 

L  nostra revista va aconseguir el primer 
propósit, que era canviar la vella imatge 
del butlletí purament municipal, davant 
la possibilitat que tothom que volgués 
pogués participart, donant un ventall de 
possibilitats a l'hora de divulgar activitats, 
opcions, curiositat, i actes de tota mena, 
i el que és més important, evitant en tot 
moment ser partidista, cree honradament 
que aixó ha estat el més destacable i que 
aquesta hauria de ser la tasca a seguir en 
les properes edicions.

Estic conven^ut que encara 
queden moltes coses a afegir i val la 
pena que cada dia tinguem més 
col.laboradors.

Des d'aquestes línies voldria 
donar el més sincer agráíment a quants 
m'han ajudat a fer possible que cada 
trimestre sortís la revista, han estat 
moltes les persones que desinteres- 
sadament han anat omplint cada plana 
de la nostra historia, sigui perqué han 
estat entrevistades o pels seus articles, 
no vull donar noms per ser quantiosos i 
alguns volen restar en l'anonimat, cosa

a respectar, si no l'utilitzarem per la 
calúmnia.

El més possible és que per la 
propera deixi de ser coordinador 
d'aquesta. El nou consistori té l'ùltima 
paraula tot i que sembla ser que aquest 
desitja que ho continui essent, però 
personalment, per tractar-se d'una 
revista municipal espero sigui un dels 
nous regidors.

Aquesta experiència ha estat 
per a nosaltres enriquidora, sense ser 
periodistes, hem intentat ésser-ho, i el 
recolzament per part dels lectors ha 
sigut encoratjador, cosa anecdótica és 
que la nostra revista ha sigut posada 
com a exemple de les publicacions mu-

nicipals arreu de Catalunya, en municipis 
de menys de 2.000 habitants. Estem en 
la línia, pero entre tots acabarem de 
polir-la, perqué la nostra tasca de poblé 
sigui coneguda, Quart s'ho val.

Estimats amics us trobaré a 
faltar, ja sigui llegint o escrivint 
col.laboreu.

Tenim el medi i sobren els
motius.

Una forta encaixada i fins la
propera.

El vostre amic.

Josep M.1 Pera i Vargas 
Coordinador d"'El Celré"
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